



福音 *Fu Yin*

1. 神爱你

约翰福音 3:16

神爱世人，甚至将祂的独生子赐给他们，叫一切信祂的，不至灭亡，反得永生。

2. 因罪与神隔绝

罗马书 6:23

因为罪的工价乃是死，唯有神的恩赐，在我们的主基督耶稣里乃是永生。

3. 神的救赎计划

罗马书 5:8

唯有基督在我们还做罪人的时候为我们死，神的爱就在此向我们显明了。

4. 成为神儿女

约翰福音 1:12

凡接待祂的，就是信祂名的人，祂就赐他们权柄做神的儿女。

5. 永恒的生命

约翰福音 5:24

我实实在在地告诉你们：那听我话又信差我来者的，就有永生，不至于定罪，是已经出死入生了。

6. 只要信不要怕

罗马书 10:9-10

你若口里认耶稣为主，心里信神叫他从死里复活，就必得救。因为人心里相信就可以称义，口里承认就可以得救。

7. 接受耶稣基督

神啊，我愿意打开心接受耶稣，作我个人的救主和生命的主。我相信耶稣是我赎罪的羔羊，为我钉在十字架上，担当我的罪和刑罚，也赦免我的罪。求主引导我走永生的道路，使我成为祢所喜悦的人。
奉主耶稣基督的名祷告，阿门。

温哥华恩惠华人教会

每周日 上午 10:00

Unit 210, 196 W 3rd Ave,
Vancouver V5Y 1E9

恩惠华人教会 (素里)

每周五 晚上7:30

每周日 下午2:00

102-17802 66 Ave, Surrey
BC V3S 7X1

网站: www.gracechinachurch.org





Gospel הַרְוֹשֵׁב

1. God Loves You

John 3:16

For God so loved the world that He gave His one and only Son, that whoever believes in Him shall not perish but have eternal life.

2. Separation

Romans 6:23

For the wages of sin is death, but the gift of God is eternal life in Christ Jesus our Lord.

3. Salvation

Romans 5:8

But God demonstrates his own love for us in this: While we were still sinners, Christ died for us.

4. Children of God

John 1:12

Yet to all who did receive Him, to those who believed in His name, He gave the right to become children of God.

5. Eternal Life

John 5:24

Very truly I tell you, whoever hears my word and believes Him who sent me has eternal life and will not be judged but has crossed over from death to life.

6. Just Believe

Romans 10:9–10

If you declare with your mouth, “Jesus is Lord,” and believe in your heart that God raised him from the dead, you will be saved. For it is with your heart that you believe and are justified, and it is with your mouth that you profess your faith and are saved.

7. Receive Jesus Christ

Dear God,

I am willing to open my heart to receive Jesus as my savior and the Lord of my life. I believe Jesus is the lamb of atonement for me, who died on the cross, took the punishment, and forgave my sins. Lord, please guide me on the path of eternal life, and make me into the one that please you.

In the name of Jesus Christ, I pray. Amen.

Grace China Church

Friday 7:30 pm

Sunday 2:00 pm

102-17802 66 Ave, Surrey
BC V3S 7X1

Vancouver Grace China Church

Sunday 10:00 am

Unit 210, 196 W 3rd Ave,
Vancouver V5Y 1E9

Website: www.gracechinachurch.org

